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Criterium Vragenhalfuur 

Het onderwerp is actueel en politiek relevant. Het onderwerp is niet op andere wijze reeds geagendeerd. Het antwoord kan 

terstond worden gegeven. 
 

Naam en fractie: Jacqueline Sweerts, D66 

Datum raadsvergadering: 7 oktober 2020 

Onderwerp: Ventilatie scholen nog niet allemaal op orde. 

 
Inleiding 
In het nieuws was gisteren (1 oktober 2020  https://nos.nl/l/2350561) te lezen en te horen dat op honderden scholen in 
Nederland de ventilatie nog niet voldoet aan de wettelijke richtlijnen. Er wordt eveneens gemeld dat met wat simpele trucjes 

daar op korte termijn verandering in te brengen is. Voor een permanente oplossing trekt het kabinet 360 miljoen euro uit. 
Volgens minister Slob zal dat echter een kwestie van jaren worden, omdat er op dit moment door alle aandacht tekorten zijn 
aan apparatuur en deskundigen.  
D66 maakt zich hier zorgen over nadat we deze kwestie al hebben gedeeld middels schriftelijke vragen op 11 augustus over 

de luchtkwaliteit op scholen.  

 
Vraag 1 
Herkent het college bovenstaand beeld voor de scholen in Gooise Meren? Zo ja, om hoeveel scholen gaat het waar het nog 
niet op orde is en is het college ook van mening dat er voor de korte termijn simpele trucjes zijn en aan welke maatregelen 
denkt het college dan?  Maakt het college hierbij gebruik van de aanbevelingen uit het onderzoek van McKinsey, ook op de 

lange termijn? 
 
Vraag 2 
Krijgt het college uit de scholen ook de berichten dat zij zorgen hebben m.b.t. de apparatuur en deskundigen? Is de wachttijd 

inderdaad lang in GM? Is de gemeente Gooise Meren voornemens om aanspraak te maken op deze vergoeding vanuit de 
rijksoverheid en deze dan vervolgens meeneemt in het IHP? 
 

Vraag 3 
Hoe gaat het college het onderwijs betrekken bij het aangekondigde Interdepartementaal Beleidsonderzoek 
Onderwijshuisvesting en het klimaatakkoord? 
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